

Annual Project Workplan 2010 Checklist

Enhancing coordination for disaster response in the Kyrgyz Republic

| # | Items checked | Checked by | Yes | No |
|---|--|--|--------------------|-----|
| Programme/project management: checked by Shakirat Toktosunova, ARR | | | | |
| 1 | AWP content is in line with CPAP/Project document concept and is based on lessons learnt from 2009 and national priorities for 2010 | Project Assurance (PO/PA) | <i>[Signature]</i> | |
| 2 | Required financial resources provided: TRAC 1&2 allocation, Cost-sharing agreement available | Project Assurance (PO/PA) | <i>[Signature]</i> | |
| 3 | <u>Gender Mainstreaming:</u> Gender dimension is adequately reflected in the workplan to ensure gender equality perspectives in achieving all UNDP development results | GM specialist/ Gender Programme Coordinator | <i>[Signature]</i> | |
| 4 | Output targets, baseline and indicators, management arrangements (project roles) and monitoring plan (activity results tables, issues and risks logs), legal context are in accordance with corporate requirements | SSU M&E Officer | <i>[Signature]</i> | |
| 5 | Project communication plan is in accordance with UNDP KGZ Strategic Communication Plan/requirements | SSU PD Officer | <i>[Signature]</i> | n/a |
| 6 | The project has common platform for implementation jointly with other UNDP projects, mechanisms for joint project activities envisaged and relevant project workplans reflect them | SSU (M&E Officer/ PA) | <i>[Signature]</i> | |
| Operational part: checked by Saltanat Dospaeva, OM | | | | |
| 7 | Procurement Plan is developed/approved/submitted | Procurement Unit | | |
| 8 | Atlas GL details and ASL, as well as GMS if applicable are correct <i>no TRAC funds \$13,125 - last inst. from donor - to be received</i> | Finance Manager | <i>[Signature]</i> | |
| 9 | Project Organigramme and Recruitment Plan (data on planned recruitments and contract management) are developed/approved/submitted <i>no recruitments are envisaged ATM</i> | HR Unit <i>AIM</i> | <i>[Signature]</i> | |

S. Toktosunova
03/02/10

S. Dospaeva

Annual Work Plan

Workplan period: January –February 2010

Project number: 00058801

Project title: Joint Project of the Government of the Kyrgyz Republic and the United Nations in the Kyrgyz Republic “Enhancing coordination for disaster response in the Kyrgyz Republic”

| Expected outputs | Planned activities | Timeframe | | Responsible parties | Planned Budget | | | |
|---|--|-----------|----------|---------------------|-----------------|---|---------------------|---------------|
| | | Q1 | | | Funding sources | Budget description | Amount (US dollars) | |
| | | January | February | | | | | |
| A 5.1.1. National disaster management mechanism developed and coordination improved between central and local authorities on disaster response and humanitarian assistance; | <p>1. Organization and holding of the big coordination meeting with participation of representatives of MES KR, international organizations, NGOs, public associations engaged in the field of disaster response and humanitarian relief in the Kyrgyz Republic, with the purpose to present the project's achievements, discuss and agree on:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ Improvement of disaster response coordination mechanism in the Kyrgyz Republic considering the achievements of the UN JP; ▪ Establishment of disaster risk management coordination mechanism in the Kyrgyz Republic based on the disaster response coordination mechanism. | X | X | MES KR, DRCU | SDC | Rent of conference room, per diems for participants, coffee-breaks, translation, etc. | 9 267 | |
| Indicators ¹ | | | | | | | | |
| Project Management | <ul style="list-style-type: none"> ▪ Staff costs: Coordination Specialist² ▪ Operational expenses | X | X | DRCU Secretariat | SDC | | 2 590 | |
| | | | | | | | | 283 |
| | | | | | | Total | | 12 140 |

¹ Please see Attachment 1

² Costs of the Coordination Specialist is covered by SDC (\$1145x2 months + \$300 bonus for 2009 = \$2590).

| | SDC ³ , \$ |
|-------------------------|-----------------------|
| Activity 1 | 9 267 |
| Project Management cost | 2 873 |
| Subtotal | 12 140 |
| GMS (7%) | 919 |
| Bank charges (0.5%) | 66 |
| Total | 13 125 |

Government of the Kyrgyz Republic

Signature: 

Name: Mr. Bakyt Torobaev

Title: Minister of Emergency Situations of the Kyrgyz Republic

Date: 1.01.2010

United Nations in the Kyrgyz Republic

Signature: 

Name: Mr. Neal Walker

Title: UN Resident Coordinator in the Kyrgyz Republic

Date: 03.01.2010

³ Final installment to be received from SDC upon submission of the Final narrative and financial reports.

Attachment 1. Expected outputs and indicators

| Expected outputs | Indicators |
|--|---|
| <p>A 5.1.1. National disaster management mechanism developed and coordination improved between central and local authorities on disaster response and humanitarian assistance;</p> | <ol style="list-style-type: none"> 1. Basic normative legislative documents regulating the DRCU, Sector Groups, Southern and Northern REACT activities are developed and approved. <ul style="list-style-type: none"> • Regulation on DRCU; • ToR for DRCU • ToR for Sector Leads • ToR for Northern and Southern REACT members • Action Plan for DRCU and its structures; 2. Disaster response coordination mechanism in the Kyrgyz Republic was established by the decision of IMC ES KR. 3. Decisions made to establish the disaster prevention and aftermath elimination mechanism in the Kyrgyz Republic on the basis of disaster response coordination mechanism. 4. Emergency warning mechanism and exchange of information between central and local governments and the DRCU was developed and approved. 5. Guidelines on establishment of disaster response coordination mechanism in the Kyrgyz Republic has been developed and approved. 6. Members of Northern and Southern REACTs were trained and equipped. Disaster preparedness capacity of Northern and Southern REACTs was approved. 7. Approximately up to 25% of DRCU members are women who participate in the DRCU coordination meetings, e.g. from Shoola and DCCA NGOs, UNICEF, European Commission, UNDP, UN RC's office, etc. 8. Disaster preparedness capacity of sector groups enhanced. 9. Action plan of sector groups for disaster response developed. 10. Meetings of sector groups rationalized. 11. Up to 35-40% of Sector Groups and Northern and Southern REACT members are women who constantly participate in Sector Group REACT meetings, trainings, e.g. from local Alternativa, Civil Society Coordination Center, etc. NGOs, RCSR, UN Agencies, i.e. UN RC's office, UNDP, UNICEF, OCHA, OHCHR, etc. |

Годовой Рабочий План

Период реализации: Январь – Февраль 2010 г.

Номер проекта: 00058801

Название проекта: Совместный проект Правительства КР и ООН в КР «Усиление координации по реагированию на ЧС в Кыргызской Республике»

| Ожидаемые результаты | Запланированные мероприятия | Временные рамки | | Ответственные лица | Запланированный бюджет | | |
|---|---|-----------------|---------|----------------------|--------------------------|--|-------------------|
| | | Квартал 1 | | | Источники финансирования | Описание Бюджета | Сумма (долл. США) |
| | | Январь | Февраль | | | | |
| <p>5.1.1. Разработаны национальные механизмы управления ЧС и улучшена координация между центральными и местными органами власти по реагированию на ЧС и гуманитарной деятельности;</p> <p>Индикаторы¹:</p> | <p>1. Подготовка и проведение широкоформатного координационного заседания с участием представителей Правительства КР, МЧС КР, международных неправительственных организаций, общественных объединений (в т.ч. женских НКО), занимающихся вопросами реагирования на чрезвычайные ситуации и гуманитарной деятельностью в Кыргызской Республике, для представления результатов проекта, обсуждения и принятия согласованных решений по:</p> <ul style="list-style-type: none"> ▪ совершенствованию механизма координации по реагированию на ЧС, с учётом результатов реализации совместного проекта; ▪ Созданию на базе механизма координации по реагированию на ЧС механизма координации по управлению рисками ЧС в Кыргызской Республике; | | X | МЧС КР, КГРЧС, | ШУРС | Аренда помещений, суточные для участников, кофе-брейки, переводы документов и т.д. | 9 267 |
| Управление проектом | Персонал: специалист по координации Операционные расходы | X | X | Секретариат КГРЧС | ШУРС ШУРС | | 2 590 283 |
| | | | | | | Всего | 12 140 |

¹ См. Приложение 1

² Зарплата Специалиста по координации покрывается из фондов ШУРС (\$1145 x 2 мес + \$300 бонус за 2009 г = \$2590)

| | ШУРС ³ |
|-----------------------------|-------------------|
| Деятельность 1 | 9 267 |
| Управление проектом | 2 873 |
| Всего | 12 140 |
| GMS (7%) | 919 |
| Банковские удержания (0.5%) | 66 |
| Всего по проекту | 13 125 |

За Правительство Кыргызской Республики

Подпись: 

ФИО: Г-н Бакыт Торобаев

Должность: Министр чрезвычайных ситуаций
Кыргызской Республики

Дата: 1 02 2016

За Организацию Объединенных Наций в Кыргызской Республике

Подпись: 

ФИО: Г-н Нил Волкер

Должность: Постоянный координатор ООН в Кыргызской Республике

Дата: 01 02 2016

³ Последний взнос должен быть получен от ШУРС по окончании проекта и предоставлению финального отчета.

Приложение 1. Ожидаемые результаты и индикаторы

| Ожидаемые результаты | Индикаторы |
|--|---|
| <p>5.1.1. Разработаны национальные механизмы управления ЧС и улучшена координация между центральными и местными органами власти по реагированию на ЧС и гуманитарной деятельности;</p> | <ol style="list-style-type: none"> 1. Основные нормативно-правовые документы, регламентирующие деятельность КГРЧС, секторных групп, северной и южной ККБО разработаны, согласованы и утверждены: <ul style="list-style-type: none"> • Положение о КГРЧС; • ТЗ для КГРЧС • ТЗ для лидеров секторных групп; • ТЗ для членов северной и южной ККБО; • План действий КГРЧС и ее структур; 2. Механизм координации по реагированию на ЧС в КР введён в действие решением МВК ЧС КР; 3. Приняты решения по созданию на базе механизма координации по реагированию на ЧС механизма координации по предупреждению и ликвидации ЧС в Кыргызской Республике; 4. Механизмы оповещения о ЧС и информационный обмен между центральными и местными органами власти и КГРЧС разработаны и одобрены; 5. Разработано и одобрено Руководство по внедрению (использованию) механизма координации по реагированию на ЧС в Кыргызской Республике и другим документам; 6. Члены северной и южной ККБО обучены и оснащены. Усилен потенциал готовности северной и южной ККБО в плане готовности к действиям по предназначению; 7. Около 25% агентств – членов КГРЧС – женщины, являются членами КГРЧС, которые также участвуют на координационных встречах КГРЧС, например, из таких организаций как Шоола, ДССА НПО, ЮНИСЕФ, Европейская Комиссия, ПРООН, Офис ПК ООН, УКГВ ООН и т.д. 8. Усилен потенциал готовности Секторных Групп к действиям по реагированию на ЧС; 9. Разработаны План действий Секторных Групп по реагированию на ЧС; 10. Заседания Секторной Группы рационализированы; 11. Около 35-40% членов секторных групп и северной и южной ККБО – женщины, которые участвуют на встречах секторных групп, ККБО, тренингах для ККБО, например, из таких организаций как «Альтернатива», ЦПГО и других НПО, НОКП, Агентств ООН; офис ПК ООН, ПРООН, ЮНИСЕФ, УКГВ ООН, УВКПЧ ООН и других. |